

## NEWS CLIPPING – PRESS

CLIENT: INFORMA MARKETS

PUBLICATION: BERITAKINI.BIZ SECTION: BERITA TERKINI MALAYSIA

DATE: SATURDAY, 7 SEPTEMBER 2019 PAGE NO.: 2 PAGES

HEADLINE: RANCANG UNTUK MENUBUHKAN JAWATANKUASA KAUKUS PARLIMEN M'SIA-INDONESIA MENGENAI MINYAK SAWIT, KATA TIMBALAN MENTERI

URL: <https://www.beritakini.biz/rancang-untuk-menubuhkan-jawatankuasa-kaukus-parlimen-msia-indonesia-mengenai-minyak-sawit-kata-timbangan-menteri-malaysia/>





Timbalan Menteri Industri Utama Datuk Seri Shamsul Iskandar Mohd Akin berkata penubuhan kaukus itu membolehkan ahli-ahlinya untuk mengambil bahagian dalam menjelaskan dasar minyak sawit negara mereka ke EU. – Gambar oleh Yusof Mat Isa

### Rancang untuk menubuhkan jawatankuasa kaukus parlimen M'sia-Indonesia mengenai minyak sawit, kata timbalan menteri | Malaysia

KUALA LUMPUR, 7 Sept – Jawatankuasa kaunseling parlimen dijangka dibentuk antara anggota Parlimen Malaysia, Indonesia dan rantau Asia untuk membincangkan kepentingan industri minyak sawit.

Timbalan Menteri Industri Utama Datuk Seri Shamsul Iskandar Mohd Akin berkata penubuhan kaukus itu membolehkan ahli-ahlinya untuk mengambil bahagian dalam menjelaskan dasar minyak sawit negara mereka kepada Kesatuan Eropah (EU).

Cadangan itu telah dikemukakan kepada beberapa ahli Parlimen Indonesia yang bertindak balas dengan positif, katanya kepada pemberita selepas persidangan media mengenai Culinaire Malaysia 2019, pameran seni kuliner, makanan dan minuman, yang akan diadakan dari 24 hingga 27 September di Konvensyen Kuala Lumpur Pusat (KLCC).

"Ini akan membolehkan kita membantu antara satu sama lain dalam memastikan masyarakat antarabangsa, khususnya, untuk memahami kepentingan minyak sawit bukan sahaja kepada ekonomi tetapi juga kepada masyarakat.

"Sebanyak 32 peratus daripada sumber minyak dan minyak global berasal dari minyak sawit. Justeru, jika kita mengeluarkan 30 peratus (sumber minyak sawit), dunia akan menghadapi masalah besar," katanya.

Mengulas mengenai Culinaire Malaysia 2019, Shamsul Iskandar dalam ucapannya berkata edisi tahun ini pameran itu akan menyaksikan semua peserta mempamerkan pengetahuan dan kemahiran mereka menggunakan minyak sawit sebagai asas dalam semua masakan mereka.

Kerjasama ini telah dilakukan melalui komitmen dari Persatuan Hotel Malaysia dan Persatuan Kuliner Malaysia Malaysia dengan Lembaga Minyak Sawit Malaysia.

Industri minyak sawit Malaysia, katanya, telah menghasilkan beberapa minyak goreng terbaik di dunia dalam standard dan kerangka Minyak Sawit Malaysia (MSPO) dan diterima baik oleh pakar masakan tempatan dan antarabangsa.

"Saya juga ingin mengucapkan tahniah kepada MAH untuk satu lagi edisi Culinaire Malaysia yang berjaya, dengan kira-kira 1,200 peserta dari sembilan negara dan lebih daripada 20,000 pengunjung dijangka selama empat hari persaingan," tambah Shamsul Iskandar.

Pengerusi penganjur, Culinaire Malaysia 2019 dan pengerusi MAH Perak Chapter, Maggie Ong berkata pameran itu menandakan satu peristiwa penting dengan sokongan dari MPI dan Majlis Minyak Sawit Malaysia (MPOC).

"Culinaire Malaysia adalah salah satu daripada sedikit di rantau ini yang disokong oleh Pertubuhan Persatuan Chef Dunia dan Persatuan Makanan dan Minuman Antarabangsa," katanya. --